
Protokół Nr XXXIX/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 lutego 2018 roku 
 

Otwarcia obrad sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. Według listy obecności stwierdził iż obecnych 
jest 14 radnych, sesja jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek zgłoszony przez Burmistrza o następujące zmiany: 
Wprowadzenie do porządku obrad uchwał: 

1. Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. lokalu użytkowego Nr A o pow. 
39,94m2 . 

2. Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. lokalu użytkowego Nr B o pow. 
42,11m2 . 

Wycofanie z porządku obrad : 
1.  Uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz stałych Komisji Rady 

na 2018 rok. 
8. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie publicznych 

i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego - 
prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania 
i wykorzystania. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych świadczonych 
przez opiekunki w ośrodku pomocy społecznej. 

10. Uchwała w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach , dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Sędziszów. 

11. Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 
rekrutacyjnym i  w postępowaniu uzupełniającym  do przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

12. Uchwała w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Samorządowe 
w Sędziszowie. 

13. Uchwała w sprawie powołania Rady Seniorów. 
 



14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
15. Sprawozdanie za 2017 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
Gminę Sędziszów. 

16. Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. lokalu użytkowego Nr A o pow. 
39,94m2 . 

17. Wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. lokalu użytkowego Nr B o pow. 
42,11m2 . 

18.  Odpowiedzi na interpelacje. 
19.  Wolne wnioski i dyskusja. 
20.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji? Nie zgłoszono. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad.5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z prac za okres międzysesyjny. 
Musimy podziękować  policjantom z naszego Komisariatu starszemu sierżantowi Adrianowi 
Lis i starszemu posterunkowemu Dariuszowi Jałocha za uratowanie życia w dniu 
wczorajszym 11 letniego chłopca, pod którym załamał się lód na zalewie, dziecko znajdowało 
się kilka metrów od brzegu. Na szczęście radiowóz był blisko. Policjanci byli na miejscu już 
w dwie minuty po wpłynięciu zgłoszenia. Ułożyli się na lodzie i wspólnie asekurując złapali 
się za ręce i jeden z nich służbową pałką przyciągnął do siebie zdrętwiałe od zimna dziecko, 
ciepłota jego ciała spadła do 31o jeszcze kilka minut i nie udałoby się go uratować. Szybko 
rozebrali go w samochodzie i udzielili pierwszej pomocy, szybko przyjechała karetka do 
której przekazali chłopca. Na następnej sesji powinniśmy ich w szczególny sposób im 
podziękować bo nie jest nas o jednego mniej w naszej gminie. 
Radny R. Dębicki 
- w jaki sposób ich będziemy wyróżniać, powinniśmy wystąpić do MSW o przyznanie im 
odznaczeń żeby nie skończyło się tylko na liście gratulacyjnym, bo ich czyn wybiega poza 
normalną pracę, zróbmy coś takiego żeby wyróżnić ich w sposób godny i właściwy. 
Pan Burmistrz 
- na pewno tak postąpimy, forma musi być szczególna zastanawiam się nad wymiarem 
materialnym bo samorządy zawsze coś kupują, szczegóły uzgodnimy z Komendantem 
Głównym za pośrednictwem Komendanta Wojewódzkiego, na pewno taka forma o której 
radny mówi będzie miała miejsce. 
Pan Przewodniczący  
- u nas taka sytuacja już miała miejsce gdy żołnierz który wrócił z misji za granicą dostał 
wyróżnienie w Starostwie.   
Pan R. Dębicki 
- oni wypełniają swój obowiązek ale to co zrobili to jest ponad czasowe, oprócz formy 
materialne odznaczenie pomogłoby  im w dalszej służbie. 
Pan Burmistrz 
- zdecydowanie tak, jaka to będzie forma jeszcze nie jest dopracowane bo to stało się wczoraj 
wieczorem, Komendant będzie miał dyżur nocny szczegóły dopiero będziemy uzgadniać. 
Radny J. Strzelec 
- kto robił dokumenty projektowe na oczyszczalnię i kanalizację? 



Pan Burmistrz 
- robiła to firma projektowa wybrana w przetargu nieograniczonym. 
Radny J. Strzelec 
- mówił Pan o 3 świetlicach gdzie to ma być? 
Pan Burmistrz 
- świetlice podwórkowe gdzie większość zajęć będzie jak są organizowane w harcerstwie, z 
zakresu profilaktyki,  nie ma określonych miejsc, większość skupi się w Sędziszowie gdzie 
takie kilkunastoosobowe grupy łatwiej będzie zorganizować. My będziemy mieć 3 takie 
świetlice i Słupia 3, swoje zadania będzie realizował powiat Jędrzejowski– z jego  jednostką 
PCPR , gmina Słupia z jednostka GOPS-u , ZHP Kielce,  Fundacja PRO BONO z 
Jędrzejowa, oraz  nasza gmina z MGOPS-em. W ramach  projektu  za ponad 4mln będą 
realizowane zadania na terenie naszej gminy :  
- będzie prowadzony Dzienny Dom Seniora  z  opieką  medyczną, w internacie w Krzelowie 
bo u nas nie było miejsca,                                                                                                                                      
- 30 starszych osób zostanie objętych teleopieką  24 godziny/dobę,                                                            
- kapitalny remont i dostosowanie świetlicy środowiskowo- socjoterapeutycznej z wieloma 
zajęciami:                                                                                                                                                    
- zespół interwencyjny z prawnikiem, psychologiem dziecięcym i doradcą zawodowym,  -                               
 3 świetlice podwórkowe dla dzieci i młodzieży Projekt będzie realizowany w okresie od 
czerwca 2018 do  31 maja 2020 roku. 
Pan J. Strzelec 
- nazwa dużego sołectwa które to jest? 
Pan Burmistrz 
- pod względem liczby ludności gdzie na dziś jest 330 osób zamieszkałych. 
Pan J. Strzelec 
- 6000zł na reklamę ryb, skąd te pieniądze? 
Pan Burmistrz 
- wniosek złożony do KSOW, bardzo dużo pracy przy przygotowaniu wniosek trudny 
szczególnie w rozliczeniu a pieniądze niewielkie ale i o takie pieniądze warto się starać, to 
pieniądze na nagrody dla KGW na Festiwalu Ludowym. 
Pan J. Jaworski 
- wyliczono koszt 1m2 za CO w lokalach użytkowych w budynku szkoły w Boleścicach,  
8,39x50m2  to koszt jest bardzo duży bo ok. 400zł miesięcznie, czy oni płacą przez cały rok? 
Pani A. Porębska 
- do kalkulacji bierze się koszt paliwa, pracę palacza w okresie zimy, ogólną liczbę metrów 
całego budynku i wychodzi koszt ogrzewania 1m2. 
Pan J. Jaworski 
- to bardzo duże koszty w porównaniu z osiedlami, wiem że to mniejszy metraż to i koszty 
jednostkowe wyższe. 
Ad. 6 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- prośba o doziarnienie ul. Klimontowskiej k/Górnikowskiego, rozjeżdżony teren i stwarza 
zagrożenie. 
Radny N. Jawor 
- złożyłem wniosek o zmianę czasu oświetlenia ulicznego w Boleścicach, dokąd Burmistrzu 
będziesz to rozważał? Rano będzie coraz widniej ale w nocy gdy ludzie po północy wracają z 
pracy jest ciemno. Jeśli szukamy oszczędności to później włączyć i później wyłączyć, 
- tyle razy składałem w sprawie składowania odpadów w Pawłowicach, zróbcie zdjęcia od 
strony starej szosy nic się tam nie zmieniło, 



- w firmie p. Cieślaka pełno plastików na wjeździe do Sędziszowa i przy wyjeździe z 
Sędziszowa to samo mamy piękny widok tam będzie wylęgarnia szczurów, proszę zająć się 
konkretnie tematem niech wypowie się WIOŚ. Do Pawłowic odpady plastiku podobno 
przywożone są z zagranicy, plastiku mamy pod dostatkiem u p. Cieślaka. Może się okazać że 
gdy właściciel zarobi więcej niż zapłacił za zakład, ucieknie a my zostaniemy z problemem, 
proszę się tematem zająć, 
- została podniesiona opłata za wywóz szamba ze 120 – 140zł czy to wystarczy na podwyżkę 
dla Prezesa a następne co, a następne kroki jakie będą podwyżka wody na wynagrodzenie dla 
Rady Nadzorczej, a co z tego będą mieli pracownicy? 
Radny J. Wiencek 
- poprawić odprowadzenie deszczówki z kraty pomiędzy blokami 10 – 7 w kierunku Leśnej, 
- dosadzić drzewka w brakujących miejscach na os. Skarpa, 
- wymienić studzienkę teletechniczną przy bloku 16 w kierunku bloku 15 na Skarpie, właz 
pokruszony i zapada się chodnik, 
- przebudować 6 mb.  chodnika przy bloku Nr 6 klatka 3 na Skarpie, woda opadowa wpływa 
do piwnicy budynku, spadek powinien być w kierunku jezdni, 
- przy wymianie nakładki na uliczkach osiedlowych przy wysepkach zrobić łagodne zakosy 
bo auta wjeżdżają i niszczą, 
- wyrównać studzienki kanalizacyjne w jezdniach (przegląd wszystkich uliczek), 
- przy ul. Majowej złamany znak (nazwa ulicy) z wyjazdu na obwodnicę. 
Radny W. Tabor 
- zgłaszałem już że jest niskie ciśnienie wody w Gniewięcinie w kierunku Krężoł należy 
zrobić projekt przepompowni i zaplanować jej wykonanie, 
- wiatr zrzucił linki telefoniczne nie można odśnieżyć dróg bo kabel wisi nad jezdnią stara 
Piła, drugie miejsce przy posesji Nr 36 w Gniewięcinie kabel leży na jezdni i samochody po 
nim jeżdżą. 
Radny M. Żelezik 
- w obrębie posesji p. Zimoląg w Swaryszowie proszą aby zaplanować przystanek stąd 
odjeżdża 4 – 5 dzieci do szkoły w Krzelowie, 
- OSP Tarnawa ma jubileusz 100lecia prośba o wykonanie zaleceń uzgodnionych z OSP i 
KGW,  jest krótki okres do maja wiem że nie wszystko uda się zrobić ale te które się da 
zrobić w całości, 
- Czekaj k/Prusek droga pochylona na prawo jadąc od strony Złotej Rybki a pobocza są 
wyżej, woda zamarza i jest bardzo ślisko. W ubiegłym roku były 4 kolizje, rozważyć 
możliwość ustawienia znaku „śliska jezdnia”, 
- Pan Rokicki Kazimierz i jego córka proszą o zamontowanie 1 lampy na skrzyżowaniu, 
- Czekaj wspólnie z Radą Sołecką proponujemy przestawić znak teren zabudowany bo jest w 
środku wsi a powinien być przed posesją p. Baran od strony Bugaja, 
- co roku zgłaszamy wycinkę krzaków nad drogami na całym terenie , gdy miał ruszyć 
FLUID mieli odbierać, czy firma nadal jest zainteresowana? Według mnie są to takie drobne 
ilości że koszt robocizny i transportu przewyższy do produkcji, 
- fundusz sołecki te pieniądze dzieli Pan Burmistrz w drugim półroczu, i zadania są 
wykonywane w drugim półroczu, a takie prace jak wytyczenie dróg, kamień na drogi  
dlaczego to powinno być robione od wiosny. 
Radny Z. Gładki 
- zapytał Prezesa ZUK co jest powodem wzrostu cen świadczonych usług? 
- proszę o wyjaśnienie sprawy własności świetlicy w Sosnowcu oraz o poinformowanie w 
jakim stanie jest więźba dachowa na budynku, 
- przychylam się do wniosku radnego Jawora w sprawie składowania plastików w 
Pawłowicach. 



Radny R. Dębicki 
- kiedy rozpocznie się inwestycja na Skarpie przy blokach 11 – 12 gdzie ma być przesunięta 
droga, czy jest już projekt, mieszkańcy chcą wiedzieć, 
- na jakim etapie moja interpelacja o progi zwalniające na ulicach Ogrodowa i Kwiatowa? 
- chciałbym aby Urząd wystąpił z pytaniem do Marszałka czym kieruje się w dotowaniu 
zakupu pojazdów dla OSP. W ubiegłym miesiącu we wsi Wiśniowa dostali nowy wóz za 
900tys w tym Urząd Marszałkowski dał 700tys, mam wrażenie że nie idzie to w parze z 
zapotrzebowaniem i wykorzystaniem, odkąd pamiętam OSP Rynek stara się o 
dofinansowanie zakupu wozu i ciągle są jakieś blokady a tu wieś 600 mieszkańców dostaje 
nowiutki wóz? 
- czy Pan coś wie na temat likwidacji PSP bo w środowisku strażackim głośno się o tym 
mówi? 
- czy jesteśmy w stanie zmienić regulamin korzystania z siłowni, na większości młodzież do 
14 roku życia musi być pod opieką dorosłych, u nas  dochodzi do sytuacji niewygodnych dla 
rodziców i odstrasza też młodzież bo cały czas musi być z osobą dorosłą. Tutaj są już dwa 
czynniki po pierwsze jemu musi się chcieć i musi być z rodzicem lub inną osobą dorosłą, 
dochodzi do tego że babcia musi iść żeby ten młody człowiek mógł sobie poćwiczyć. 
- odnosząc się do tego co mówiła radna Bożena Wójcik na posiedzeniu wspólnych Komisji, 
schronisko w Borszowicach z tego co wiem lekarz który badał psy stwierdził co innego niż to 
co Pan mówił, jeśli było tak dobrze to dlaczego zostało zlikwidowane bo ja tu nie widzę 
logiki w tym postępowaniu? 
- jesienią mówiliśmy o kompleksowej wymianie i regulacji studzienek kiedy rozpoczną się te 
prace? 
Radny J. Strzelec 
- składałem wnioski do budżetu, nie mam odpowiedzi to znaczy że są pozytywnie 
rozpatrzone, 
- Przełaj przy posesjach 17 – 18 zamontować wiatę przystankową, tam wsiada 3 dzieci,  
- odczytał pismo jakie sołtysi dostali od Marszałka………. 
Radny Z. Adamski 
- mieszkańcy ul. Rajskiej zwracają się o przystanek, 
- mieszkańcy p. Wróbel i p. Słoka proszą o doziarnienie drogi Wodzisławska w lewo jak 
koniec PGR i oczywiście położenie asfaltu, 
- w środku chodnika przy kościele w Rynku stoi słup, prosiłem aby wystąpić do 
Telekomunikacji aby przestawili na teren parafii bo jest miejsce. 
- kiedy będzie przebudowa chodnika od mostu do kościoła, 
- zgłaszałem podniesienie krat na ul. Jędrzejowskiej, 
- przy ul. Polnej wody opadowe wyżłobiły rów, nadal jeżdżą TIR-y ulica popękana, brak 
pobocza, 
- dołożyć 1 lampę na Marianowskiej na krzyżówce z ul. Polną, 
- ściąć pobocza przy Sportowej, woda stoi na jezdni i nawierzchnia pęka,  
- co dalej z oświetleniem na ulicy Sportowej? 
Radny R. Dobrowolski 
- studzienki na ul. Kolejowej i zapadnięty próg zwalniający, 
- mam sygnały, że wszędzie na basenach można się kąpać bez czepków, jaki byłby koszt 
wymiany filtrów żeby u nas nie korzystać z czepków? 
Radna A. Konieczna 
- prośba o wymianę drewnianych słupów na betonowe za mostem w kierunku cmentarza w 
Krzcięcicach. 
Radny J. Jaworski 



- zapytał kto zlecił likwidację koszy na psie odpady na osiedlach? Na Sadach wszystkie 
zostały zebrane. 
- sprawa schroniska – jako Rada powinniśmy wystąpić do Rządu o szybsze ustawy w sprawie 
czipowania psów, bo ponosimy coraz większe koszty na wyłapywanie psów i opłaty do 
schroniska w Racławicach, 
- kto faktycznie przyczynił się do pozyskania pieniędzy na remont kościoła w Rynku, czy 
samorząd coś pomógł? 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- pochodzę z tej parafii, doszło do nieporozumienia, atmosfera jest tak podgrzana, że nie 
wiem co mam odpowiadać ludziom, proszę o rzetelną informację kto przyczynił się do 
pozyskania tych środków? Nie wiem co mam odpowiadać i wstyd mi wykazywać taką totalną 
niewiedzę w tym temacie.  
Radny N. Jawor 
- takie larum było o wysypisko, moim zdaniem przydałyby się kilka psów tylko w dobrej 
kondycji żeby walczyły ze stadem szczurów, bo ludzie w Grązowie nie mogą sobie poradzić. 
Radny M. Żelezik 
- ZDP w Swaryszowie wykonał odwodnienie części sołectwa ale prace zakończyły się w tym 
miejscu gdzie potrzeba odwodnienia od p. Szarek w kierunku remizy do przepustu bo woda 
nie ma odpływu, czy ten odcinek będzie skończony, czy mamy jeszcze interweniować? 
Radny J. Strzelec 
- przecież cała Rada głosowała aby dać 100tys. na remont kościoła w Rynku to co tłumaczyć? 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz stałych 
Komisji Rady na 2018 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr XXXIX/269/2018 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie 
publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego - 
prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr XXXIX/270/2018 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych 
świadczonych przez opiekunki w ośrodku pomocy społecznej. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXXIX/271/2018 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za 
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach , dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr XXXIX/272/2018 



Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących 
w postępowaniu rekrutacyjnym i  w postępowaniu uzupełniającym  do przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów –za                      uchwała Nr XXXIX/273/2018 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 
Samorządowe w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów –za                   uchwała Nr XXXIX/274/2018 
Pani Sekretarz 
- zapisaliśmy tak jak proponowaliście na Komisjach to co tłustym drukiem, jest to temat 
świeży dyskutowany na forum MF zmiana formy z cywilno-prawnej na publiczno-prawną. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXXIX/275/2018  
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przeprosiła że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie jest po raz 3 wymieniany, po 
przetargu na drogi zrobiliśmy zmianę. Po spotkaniu z ZUK ustalono żeby wystąpić o 
interpretację prawną w sprawie dotacji dla spółki a tymczasem przekazać im pożyczkę 
400tys. i stąd zmiana bo dopisaliśmy paragraf 8. 
Radny J. Strzelec 
- skąd wziąć te 200tys. 
Pani Skarbnik 
- to jest pożyczka krótkoterminowa musi być oddana do końca roku, w budżecie były środki 
jako dotacja ale jej nie dawaliśmy bo wchodzi w grę podatek. 
Radny R. Dębicki 
- paragraf 8 mówi że paragraf 12 uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie , czy dajemy czy 
zmieniamy całą treść? 
Pani Skarbnik 
-  § 12 dokładnie tak brzmi tylko zamiast 200tys. będzie 400tys. 
-  odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXXIX/276/2018 
 Ad. 15 
Sprawozdanie za 2017 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. 
lokalu użytkowego Nr A o pow. 39,94m2 . 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XXXIX/277/2018 



Radny J. Wiencek 
- czy to są lokale po sklepach? 
Pan Burmistrz 
- tak, jeśli uda się pozyskać przekształcimy w lokale socjalne. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. lokalu 
użytkowego Nr B o pow. 42,11m2 . 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XXXIX/278/2018 
Ad. 18 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Radny D. Juszczyk – wystąpimy o doziarnienie ul. Klimontowskiej, od kilku lat występujemy 
do Powiatu o poszerzenie tego odcinka do 6m, który został zawężony. 
Radny N. Jawor – zmiana czasu świecenia rzeczywiście nie  zostało to zmienione, 
przeanalizujemy globalnie, 
- składowisko plastiku w Pawłowicach, to nie prawda że nie podejmujemy działań, każde 
wystąpienie z naszej strony było również przesyłane do wiadomości Rady Miejskiej i do 
radnego Jawora. Odczytał treść pisma z 5 września 2017r. skierowaną do Policji w 
Sędziszowie a wcześniej bo 1 września 2017roku  do WFOŚ i taka kontrola była. 
Z WIOŚ w listopadzie 2017 roku otrzymaliśmy odpowiedź, że przy oględzinach instalacja w 
Pawłowicach nie funkcjonowała, tworzywa sztuczne są magazynowane, na co spółka ma 
zezwolenie. Na następne wystąpienie dostaliśmy odpowiedź że ze względu na dużą ilość 
kontroli i zmniejszenie kadr nie jest możliwe przeprowadzenie kontroli w ustawowym 
terminie, WIOŚ podało termin przeprowadzenia kontroli do końca stycznia. W dniu 18 
stycznia 2018 roku została przeprowadzona kontrola  – stwierdzono że zakład jest zamknięty, 
brak śladów na prowadzenie działalności, na terenie zakładu składowane są zbelowane 
odpady sztuczne, spółka ma decyzję Marszałka od 2015 roku na zbieranie i przetwarzanie, 
odstąpiono od dalszych czynności do czasu aż zacznie ponownie funkcjonować, 
- sprawa wzrostu ceny za wywóz szamba, rozmawiałem z Prezesem ZUK jest to pierwsza 
podwyżka od 5 lat, cena jest niższa niż oferowana przez innych wywoźników, takie mówienie 
jest nie na miejscu. Członkowie RN mają 500zł brutto miesięcznie. Jeśli chodzi o 
pracowników na pewno Prezes znajdzie pieniądze na regulację płac. 
Radny J. Wiencek – z pracami na drogach musimy poczekać do wiosny, 
- brakujące drzewka dosadzimy, 
- studzienkę przy blokach 15-16 zgłosimy do wymiany, 
- przebudowa chodnika wiosną, 
- część zgłoszonych studzienek była ujęta w przetargu jak na Leśnej, 1000lecia i krata na 
Kwiatowej, pozostałe z bieżącego utrzymania, 
- znak przyjmujemy do poprawienia. 
Radny W. Tabor – sprawa ciśnienia wody w Gniewięcinie w kierunku Krężół, rozmawiałem z 
Prezesem w br. podejmiemy się wykonania projektu, 
- leżące przewody telefoniczne i pobocza zgłosimy. 
Radny M. Żelezik – każdy nowy przystanek trzeba przeanalizować i sprawdzić, był 
przystanek przy OSP będziemy chcieli go przywrócić ale to wszystko trzeba poddać analizie 
nie mogą być przystanki co 200 – 300m, 
- zalecenia przed 100 leciem OSP Tarnawa, wewnątrz tylko malowanie i musimy zdążyć z 
ociepleniem 2 ścian i ich pomalowanie, 
- była Komisja Ruchu Drogowego, mają ustawić znak „niebezpieczny zakręt”, 
- lampa na dziś nie ujęta do realizacji, 



- Czekaj znak przestawimy przed posesję p. Baran, jest to zasadne, 
- Fluid był zainteresowany odbiorem krzaków i zarośli, podpisaniem umowy z podmiotem z 
terenu gminy i nie tylko na dostarczanie biomasy, na dziś nie wiem jak jest poproszę o 
informacje. Jest to prototyp nad którym Prezes pracował 10 lat, było wiele komplikacji 
technicznych z przyczyn wykonawstwa, na dziś nie ma jeszcze ciągłości pracy.  
- zadanie z funduszu sołeckiego wykonywane są w miarę możliwości kadrowych i 
organizacyjnych, w br. już kilka elementów jest wykonywanych. 
Radny Z. Gładki – sprawę ceny za wywóz szamba już odpowiedziałem, 
- budynek świetlicy w Sosnowcu jest nasz ale w połowie stoi nie na naszej działce, więźba 
dachowa w złym stanie, 
- sprawa plastików – już wyjaśniłem. 
Radny R. Dębicki – tam jest kilka inwestycji, najważniejsze jest przełożenie przez SPEC 
instalacji CO z drugiej strony bloku, potem my wchodzimy z wyburzeniem murku i 
poszerzeniem uliczki przy bloku nr 11 Skarpa, plac budowy przekazujemy wczesną wiosną, 
- progi na Kwiatowej zamontujemy, na Ogrodowej nie widzę, tam jest duży sklep AGROS 
gdzie w jedną i drugą stronę wjeżdżają ciężkie samochody, 
- dotacje do samochodów pożarniczych od Marszałka sprawdzimy, wg mnie niemożliwe jest 
aby dał 700tys. ale zweryfikuję, 
Jeśli chodzi o samochody my szukamy okazji aby taniej pozyskać, jeśli uda się zrobić montaż 
finansowy  na zakup samochodu, obiecałem 150tys. ze strony samorządu, to są samochody na 
Kamazie ok.550tys. są bardzo sprawne, 
- oficjalnie o likwidacji jednostki PSP nic nie wiem, jeśli coś będzie powinniśmy bardzo 
protestować, jednostka powstała z inicjatywy samorządu i bardzo służy, mamy tyle zakładów 
gdzie potrzebna jest taka jednostka powstaje GASPOL. Gdyby coś się działo będę prosił o 
poparcie żeby ten posterunek ratować. 
Dyrektor OSiR 
-  jest Regulamin siłowni, samodzielne korzystanie ograniczyliśmy tylko dla osób 
pełnoletnich , natomiast osoby niepełnoletnie, uczniowie ćwiczą pod opieką nauczyciela, 
instruktora. Indywidualnie młodzież tylko w obecności osoby dorosłej. Czym to jest 
spowodowane, sprawdzałem na innych obiektach jest różnie, dopuszcza się dzieci w wieku  
od 15 – 18 roku, w innych od 16 lat do  korzystania ale pod jednym warunkiem, że jest 
zatrudniony instruktor który pilnuje, jakie ciężary młodzież podnosi. Co będzie gdy przyjdzie 
kilku nastolatków gdyby coś się stało, dojdzie do urazu kręgosłupa czy zerwania mięśni  to 
kto za to odpowie? 
Radny R. Dębicki 
- przeanalizujmy to bo wychodzi tak że 17 latek musi iść na siłownię z babcią, zróbmy ukłon 
w stronę młodzieży żeby ich zachęcić, bo nie chodzą ponieważ nie mają z kim przyjść.  
Pan Burmistrz 
- proszę Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o zajęcie się tematem, przeanalizowanie, 
poproście Dyrektora OSiR. 
Prezes ZUK 
Radny R. Dębicki – kiedyś prowadziliśmy legalne schronisko, później zmieniły się przepisy i 
wymogi i na wniosek Powiatowego Lekarza Weterynarii schronisko zlikwidowano. Mieliśmy 
dwa wyjścia zlikwidować albo zainwestować duże pieniądze. Po przeanalizowaniu zostaliśmy 
upoważnieni do podpisania umowy ze schroniskiem na przejęcie opieki nad zwierzętami. 
Umowa była ze schroniskiem w Łodzi ale współpraca źle się układała, duża odległość i 
charakter schroniska. My musieliśmy łapać i przetrzymywać a oni odbierali od nas i dlatego 
zostały klatki. 



Mieliśmy kontrolę NIK opinia była pozytywna. Zerwałem umowę z Łodzią i podpisałem z 
Racławicami, z nimi współpraca układa się bardzo dobrze. Po telefonie przyjeżdżają i 
wyłapują psy. Klatki które zostały były niepotrzebne, moja wina że ich nie zlikwidowałem. 
W grudniu pracownicy zadzwonili że są 2 psy przerzucone na ich teren, zdecydowałem aby 
nakarmić wpuścić do klatek, były wycieńczone i wychudzone, wezwałem weterynarza aby 
zaszczepił i odrobaczył. Po kilku dniach znów ktoś przywiązał psa przy ogrodzeniu 
wysypiska i znów ta sama decyzja te psy tam były ok. miesiąca. Pani z ochrony zwierząt z 
Sędziszowa zrobiła aferę, że psy wygłodzone szkoda że nie widziała ich w grudniu, ale tego 
nie da się już cofnąć, boli mnie że ktoś mnie posądza o znęcanie się nad zwierzętami. 
Zadzwoniłem do Racławic, na drugi dzień fizycznie zlikwidowano klatki i psy zabrano do 
schroniska. Po kilku dniach zadzwoniłem i zapytałem co lekarz twierdzi o 4 zabranych psach, 
był zdziwiony o jakie psy chodzi, powiedziałem że te ostatnio zabrane ode mnie. Powiedział 
że wszystko w porządku, psy są w dobrym stanie. Szkoda że nie widzicie stanu psów jak są 
łapane i wywożone. Ostatnio Policja zadzwoniła do mnie w nocy że w Boleścicach jest 
bezdomny pies, zadzwoniłem do Racławic przyjechali w nocy i psa zabrali, pies praktycznie 
zdychał. 
Pan Burmistrz 
- my nie znamy opinii żadnego biegłego lekarza. 
Radny R. Dębicki 
- ja tylko chciałem poznać prawdę. Bo ludzie pytają i uważam że powinniśmy to publicznie 
wyjaśnić. 
 Pan Przewodniczący 
- radni którzy są kilka kadencji powinni pamiętać ile było starań aby utworzyć schronisko, 
mieliśmy umowy z sąsiednimi gminami na przyjmowanie bezdomnych zwierząt’ bo każda 
gmina miała obowiązek  mieć umowę ze schroniskiem. 
Prezes ZUK 
- wcześniej gdy prowadziłem schronisko wyłapywaliśmy rocznie 15 – 20 psów a w ubiegłym 
roku 61 oddaliśmy do Racławic to gdzie były Panie z ochrony środowiska? Dlaczego nie 
dochodzą do ludzi którzy wyrzucają te psy. W styczniu zapłaciliśmy fakturę ponad 8000zł to 
było 5 psów. 
Pan Burmistrz 
- jak nie będzie podjęta ustawy o obowiązku czipowania psów będzie problem, posłowie 
powinni o to lobbować, bo będzie plaga krajowa. Tyle co my zrobiliśmy dla psów to myślę że 
w mało gminach się działo. 
- kompleksowa regulacja studzienek i kiedy to już odpowiedziałem. 
Radny J. Strzelec – wiatę przystankową zamontujemy. 
Radny Z. Adamski – sprawdzimy czy będzie przystanek na Rajskiej, to musimy 
przeanalizować, 
- na tej drodze będzie asfalt w 2018 roku, 
- wystąpimy o przeniesienie słupa telefonicznego poza chodnik, 
- chodnik do kościoła już tyle razy było występowane oni chcą to współgrać z naszą 
kanalizacją i rewitalizacją, podobnie  kraty zrobimy w ramach projektu na kanalizację, 
- ubytki w drogach zgłosimy do ZDP, 
- lampa na Marianowskiej do zdiagnozowania, 
- oświetlenie przy Sportowej – jesteśmy na etapie uzyskiwania  zgód na przejścia przez 
działki. 
Radny R. Dobrowolski – studzienki będziemy robić kompleksowe jak nie ma w  przetargu to  
częściowo z bieżącego utrzymania, 
- kąpiel na basenie bez czepków, myślę że to nie sesja, to są sprawy techniczne i na 
posiedzeniu Komisji Oświaty , Kultury i Sportu, Dyrektor OSiR przedstawi pełną analizę. 



Radna A. Konieczna – w sprawie wymiany drewnianych słupów na betonowe wystąpimy do 
PGE. 
Radny J. Jaworski – nikt nie kazał likwidować pojemników na psie odchody, sprawdzimy to, 
- ustawa o czipowaniu psów, myślę że wszyscy się pod tym podpisujemy, 
- kto przyczynił się do pozyskania pieniędzy na remont kościoła w Rynku, w zdumienie 
wprawiło mnie to co się pojawiło po moim wpisie, tak jak robię gdy coś się dzieje dobrego na 
terenie gminy, odzew jaki nastąpił, pozwolę sobie to wyjaśnić. W dniu 21 lutego po ukazaniu 
się listy rankingowej na stronie Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego,  gdzie był 
złożony wniosek, który robiła Katarzna Pacholec i Rafał Kozioł ja również uczestniczyłem 
żeby doradzić w przygotowaniu wniosku żeby był dobry. Bo my nie pomagamy 
poszczególnym proboszczom imiennie tylko pomagamy zabytkom kultury, które zostaną i nas 
przeżyją i my tak do tego podchodzimy. Odczytał informację jaką zapisał na Facebooku, nasz 
wspaniały zabytek kościół św. Piotra i Pawła w Rynku będzie remontowany, wniosek 
przygotowany przez Urząd a złożony przez ks. Edwarda Giemzę został wysoko oceniony 
przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 38 miejscu wśród 300 pozytywnie 
ocenionych  i otrzymał 190tys. zł dofinansowania, szkoda że nie pełne 390tys. bo o tyle 
wnioskowano. Gratulujemy – w 2017 roku dzięki ofiarności parafian, pomocy naszego 
samorządu i wielkiemu zaangażowaniu ks. Proboszcza  już udało się wiele wykonać a teraz 
będzie kontynuacja prac, życzymy dalszych sukcesów. Dzwoniłem do księdza że napiszę taką 
informację i to zaakceptował. Później pojawiły się wpisy mieszkańców np. p. Andrzej S. jest 
Pan mistrzem w  przypisywaniu sobie sukcesów , z tego co mi wiadomo to nie Urząd napisał 
tylko proboszcz poprosił Panią X o pomoc w wypełnieniu druku a nic trudnego tam nie było. 
Z tego co wiem to wniosek został pozytywnie oceniony dzięki ciężkiej dotychczasowej pracy  
naszego Proboszcza, wsparciu zjednoczonej prawicy między innymi Wicepremiera Jarosława 
Gowina. Druga sprawa to Urząd pisał 2 wnioski i 2 zostały odrzucone, gratuluję pomysłu na 
reklamę. 
Setki zainteresowanych, naszego radnego Dębickiego  – na mszy Proboszcz dziękował Panu 
Posłowi za pomoc w pozyskaniu środków, Proboszcz wie komu zawdzięcza to 
dofinansowanie, a o Panu nie wspomniał, zresztą nie po raz pierwszy Pan przypisuje sobie 
czyjeś zasługi. Nie znam takiego przypadku żebym w jakiejś formie nie uczestniczył i sobie 
przypisywał, nie wiem czemu to ma służyć. 
Radny R. Dębicki 
- to ja przypomnę Panie Burmistrzu, ja ze swoich pieniędzy i z własnej inicjatywy 
organizowałem Koncert śp. Zbigniewa Wodeckiego a Pan podziękował mi jako 
współorganizatorowi, czy nie wydaje się Panu że to było przypisywanie sobie zasług, Pan nie 
przyczynił się do zorganizowania tego koncertu, nie dołożył Pan złotówki,  jedynie Dyrektor 
SCK udostępniła nieodpłatnie salę. 
Pan Burmistrz 
- do dziś od wielu lat pełnię zaszczytną funkcję Burmistrza Miasta i Gminy Sędziszów,  służę 
na ile się da ludziom, jestem przełożonym wszystkich naszych jednostek organizacyjnych, nie 
pamiętam co napisałem, to Pan mnie na tym koncercie wymieniał.  
Radny R. Dębicki 
- posuwa się Pan za daleko, wkłada Pan słowa których nikt nigdy nie powiedział, ja nie 
komentowałem i nie prowadziłem tego koncertu, co Pan wymyśla, kłamstwa Pan rzuca 
publicznie, jaki jest cel przypisywania tych komentarzy. 
Pan Burmistrz 
- proszę się wyciszyć, Pan jest osobą publiczną  wie Pan ile wysiłku kosztuje przygotowanie 
każdego projektu jakie robimy, pisze pan że nie po raz pierwszy przypisuję sobie czyjeś 
zasługi, gdzie ja to pisałem. Ludzie to czytają z terenu według mnie to nie wypada.  
Pan R. Dębicki 



- jeśli Pan uważa że coś napisałem niewłaściwie, proszę mi powiedzieć  w jakim celu Pan to 
teraz publicznie mówi.  
Pan Burmistrz 
- dostałem 2 pytania w interpelacjach więc odpowiadam, żeby ludzie wiedzieli gdzie jest 
prawda, są to media społecznościowe, publiczne, odniosłem się do tych wpisów, nikomu nie 
odbieram zasług, a czemu podanie prawdy tak komuś przeszkadza. A z wcześniejszymi 
wnioskami sami wiecie jaka jest prawda, pierwszy wniosek pomagaliśmy dobrze oceniony, ze 
względu na brak środków został na liście rezerwowej, drugi firma która go przygotowała nie 
złożyła go w terminie. Firma zawiodła nas i księdza. Napisaliśmy wnioski dla 5 kościołów, 
jako gmina staramy się pisać bardzo dobre wnioski aby tak przedkładać by wniosek był 
mocny, nie ważne do jakich instytucji piszemy, chciałbym żeby dla naszego samorządu każdy 
był przyjacielem. To nie po bożemu to postępowanie, chcemy zrobić instytucję która służy 
wyciszeniu, modlitwie bo po to są kościoły. 
Pan Przewodniczący 
- rozmawiałem z księdzem gdy nie przyznano tych 500tys, w poniedziałek był w firmie i 
chciał sam zawieźć powiedzieli że oni zawiozą, na drugi dzień chciał jechać razem z nimi,  
Firma twierdziła że to by im ubliżało i to jest ich obowiązek, stało się tak że wniosku nie 
zawieźli. Panowie twierdzili że samochód się popsuł, komórki im powysiadały nie mieli jak 
zadzwonić, Proboszcz był załamany. 
Pan Burmistrz 
- wszystkie ręce na pokład  kto ma możliwość pomocy powinien to robić a nie jakieś dziwne 
oskarżanie się. 
Dalsze odpowiedzi: 
Radny N. Jawor – obecność psów na wysypisku niemożliwa. 
Radny M. Żelezik – nie tak miało być wykonane na Swaryszowie, nie wiem jak się Powiat 
zachowa, myśmy dołożyli 50%, jeśli jeszcze na rowy zaczniemy dokładać to będzie 
niewłaściwie bo to nie jest nasze zadanie. Tam przed chodnikiem powinien być przepust, 
wprowadzenie do kanału k/ p. Budzyń i do rzeki,  
- oprócz tego wystąpiliśmy do Powiatu o rowy również w Klimontów i Białowieży. 
Radny N. Jaworu 
- wersja firmy o niemożliwości dostarczenia wniosku to jest tłumaczenie dla przedszkolaków, 
podejrzewam że to jakaś zmowa, to jest skandal, to jest sprawa dla prokuratora. 
Pan Przewodniczący 
- gdyby było te 500tys. plus te 190tys. to byłyby konkretne pieniądze. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- czy mogę znać nazwę firmy, która robiła ten wniosek, bo może pozostali wiedzą? Kto 
podpisywał umowę z tą firmą? 
Pan Burmistrz 
- proszę zapytać o to księdza Proboszcza. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- na przyszłość o nic nie będę pytać tylko będę chodzić do księdza. Powinien Pan powiedzieć 
nie podpisywałem umowy  a nie odsyłać mnie do księdza. 
Pan Burmistrz 
- stroną całego postępowania była Parafia reprezentowana przez księdza, nie mogę udzielać 
takiej informacji żeby się nie pomylić. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- pytam bo nie mam wiedzy co to za firma i kto podpisywał umowę? 
Radny R. Dębicki 



- ja uzupełniając co do wątpliwości radnego Juszczyka, na tej mszy świętej dziękując Panu 
Posłowi za poparcie w pozyskaniu tych pieniędzy, Pan Poseł zobowiązał się publicznie że 
będą następne dotacje, że ta kwota będzie zwiększona, żeby Pan wiedział co ludziom mówić. 
Pan Burmistrz 
- uważam że już teraz powinny być bo inne wnioski będące na 200 miejscu i dalszych dostały 
większe pieniądze, a nasz wniosek jest na 38 miejscu miał odjęte tyle pieniędzy, dobrze że 
będą następne i chwała jeśli się uda. Deklaruję że jeśli będzie wola i potrzeba będziemy starać 
się układać żeby w zasadach w punktacji konkursu zyskać dużą liczbę punktów, poddać 
obiektywnej ocenie, wniosek musi być mocny żeby łaski nikt nie robił tylko dobrze ocenił. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- chciałbym podziękować Panu radnemu, tak jak Burmistrz mówi wszystkie ręce na pokład 
każda pomoc jest niezbędna i potrzebna.  
Radny J. Strzelec 
- na Koncercie Z. Wodeckiego Pana tylko powitał nic więcej nie mówił. 
Radny R. Dębicki 
- dajcie już spokój. 
Radny Z. Adamski 
- pomoc dla kościoła jest potrzebna, 
- lampa przy ul. Rajskiej tam jest skrzyżowanie, nie ma oświetlenia w ogóle, 
- na przejeździe PKP była Komisja z przedstawicielami Powiatu, Policji z Jędrzejowa i 
Urzędu ustalono że mieli przesunąć płyty i zasypać dziury, upłynęło już ponad 2 miesiące i 
nic nie zrobione,  proszę o protokół ze spotkania,  
- trzeba zakupić dla OSP nagrzewnicę do samochodu strażackiego. 
Radny J. Strzelec 
- człowiek w porównaniu do psa jest niczym, wzywałem karetkę do chorej to ręce opadają ile 
czasu trwał wywiad żeby przyjechali, a Prezes mówi że wystarczy telefon i już jadą po psa. 
Przewodniczący zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                                        Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                              Przewodniczył 
 


